

## Debit Card Application Form

استمارة طلب بطاقة الخصم

### DEBIT CARD REQUEST

طلب بطاقة الخصم

الاسم الكامل لصاحب الحساب

Full Name of the Account Holder \_\_\_\_\_

رقم الحساب

Account No.

الاسم المطلوب طبعه على البطاقة

Name to be printed on Card

الفرع الذي يتواجد فيه الحساب

Branch where Account is Maintained \_\_\_\_\_

Telephone: Office : \_\_\_\_\_ هاتف المكتب Residence: \_\_\_\_\_ المنزل Mobile: \_\_\_\_\_ المتحرك

أؤكد/نؤكد بأنني/بأننا قد اطّلعنا/اطّلعنا وفهمنا/فهمنا وبالتالي وافقت/وافقنا على الإلتزام بكافة الشروط المتعلقة ببطاقة الخصم الخاصة بي (انظر في الخلف)  
I / We confirm that I/we have read, understood and agreed to abide by the Terms and Conditions covering my Debit Card. (see overleaf)

Signature

التوقيع

توقيع جميع الأطراف في الحسابات المشتركة  
(All Parties to sign if Joint A/c)

### DEBIT CARD LINKING TO ACCOUNT

ربط بطاقة الخصم بالحساب

Please link my debit card  debit card number رقم بطاقة الخصم يرجى ربط بطاقة الخصم الخاصة بي

إلى حسابي

to my account \_\_\_\_\_

AED

درهم إماراتي

Account Type

نوع الحساب

Currency

العملة

Account Number

رقم الحساب

المفوض (المفوضين) بالتوقيع

Authorised Signature(s) \_\_\_\_\_

المفوض (المفوضين) بالتوقيع

Authorised Signature(s) \_\_\_\_\_

### For Bank use only

لاستخدام البنك فقط

DATE التاريخ

INIT بدء المعالجة

Card received	وصول البطاقة		
Card encoded	ترميز البطاقة		
Card collected	استلام البطاقة		

تم التحقق من توقيع C/A  
C/A Signature Verified

تم التحقق من توقيع S/A  
S/A Signature Verified

تم التحقق من توقيع F/A  
F/A Signature Verified

حد الحساب اليومي

Daily Withdrawal Limit \_\_\_\_\_

Card Valid from \_\_\_\_\_ البطاقة سارية من

Application approved \_\_\_\_\_ الموافقة على الطلب

Card Serial No. \_\_\_\_\_ رقم تسلسل البطاقة

## Debit Card Service Terms and Conditions

In consideration of Standard Chartered Bank (the Bank) pursuant to my / our request, making available to me / us, Automated Teller Machine (ATM) facilities and issuing to me / us a DEBIT CARD (the Card), I / we agree to be bound by the following Terms & Conditions:

- (1) At all times to regard the Card as the property of the Bank and to surrender it unconditionally and without reservation upon demand by the Bank.
- (2) At no time to use or attempt to use the Card unless there are sufficient funds in my / our account to cover the withdrawal or transfer.
- (3) To restrict use of the Card exclusively to me / us as it is not transferable.
- (4) Not to use or attempt to use the Card after any notification of its cancellation or withdrawal has been given to me / us by the Bank or by any person acting on behalf of the Bank.
- (5) At no time and under no circumstances to disclose to any person the Personal Identification Number (PIN) allotted to me / us to facilitate the use of the Card in the Bank's ATM.
- (6) To Immediately notify the Bank of the loss or theft of the Card.
- (7) To accept full responsibility for all transactions processed from the use of the Card except any transactions occurring after the Bank shall have confirmed to me / us that it has received notice of loss or theft of the Card or of unauthorised acquisition of the PIN.
- (8) Subject to (7) above, to accept the Bank's record of withdrawals and / or transfers as conclusive and binding for all purposes and to authorise the Bank to debit my / our account with all amounts withdrawn or transferred with or without my / our knowledge or authority.
- (9) To acknowledge that the amount stated on the ATM screen or a printed enquiry slip or receipt advice shall not for any purpose whatsoever be taken as conclusive of the state of my / our account with the Bank.
- (10) Not to hold the Bank liable, responsible or accountable in any way whatsoever for any loss, injury or damage howsoever arising caused by any mechanical defect in or insufficiency of funds in or malfunction of the ATM.
- (11) Notwithstanding and without prejudice to the generality of the provisions of (10) above, the use of the Card shall be at my / our sole risk and I / we assume any and all risks incidental to or arising out of the use of the Card.
- (12) That the Bank will not be responsible for the Card for any reason not being honoured.
- (13) To return the Card for cancellation should it be no longer required or should my / our account with the Bank for any reason be closed.
- (14) That the Bank shall be at liberty to terminate the facility at any time without notice to me / us by cancelling or refusing to renew the Card.
- (15) The Bank reserves the right to vary these Terms and Conditions by prior notice in writing to me / us.
- (16) Cash withdrawal and purchase limits are subject to change.

## احكام وشروط استعمال بطاقة الخصم

بالنظر الى استجابة بنك ستاندرد تشارترد (البنك) لطلبي / طلبنا بتسهيل استخدام جهاز الصرف الآلي واصداره لى / لنا بطاقة الخصم (البطاقة) فاننى / أننا وافق / نوافق / على التقيد بالانظمة والاشتراطات التالية:

- (١) اعتبار البطاقة على انها من ممتلكات البنك وتسليمها بدون اى تحفظ او شرط عندما يطلب البنك ذلك.
- (٢) عدم استعمال أو محاولة استعمال البطاقة مالم تكن هناك مبالغ كافية في حسابي / حسابنا لتغطية المسحوبات أو التحويلات المالية.
- (٣) التقيد وبشكل مطلق باستعمال البطاقة من قبلي / قبلنا حيث ان البطاقة غير قابلة للتحويل.
- (٤) عدم استعمال أو محاولة استعمال البطاقة بعد اشعاري / اشعارنا من قبل البنك أو من قبل من يمثل البنك بالغاءها أو سحبها.
- (٥) في أي وقت وتحت اي ظرف كان يجب ألا أطلع / نطلع اى شخص آخر على الرقم الشخصي المحدد لى / لنا والذي بموجبه يتم استعمال البطاقة في جهاز الصراف الآلي.
- (٦) ابلاغ البنك وبشكل فوري في حالة ضياع أو سرقة البطاقة.
- (٧) تحمل كافة المسؤولية لكل المعاملات الناجمة عن استعمال البطاقة باستثناء تلك المعاملات التي تحدث بعد تأكيد البنك بأنه قد استلم اشعاري / اشعارنا حول ضياع أو سرقة البطاقة أو الحيازة غير المصرح بها للرقم الشخصي وبشكل غير مصرح به الى جهة أخرى.
- (٨) استكمالاً للفقرة (٧) أعلاه، القبول، وبشكل مطلق بسجلات البنك الخاصة بالمسحوبات أو التحويلات واعتبار ذلك تخويل للبنك لخصم من حسابي / حسابنا كافة المبالغ المسحوبة أو المحولة سواء كان ذلك ام لم يكن بمعرفتي / معرفتنا أو بتحويل مني / منا.
- (٩) الاقرار بأن المبلغ المسجل فوق شاشة جهاز الصراف الآلي أو المدون في قفاصة الاستعلام. أو اشعار الاستلام سوف لن تعتبر لاي غرض كان كشفا لحسابي / لحسابنا مع البنك.
- (١٠) عدم تحميل البنك أية مسؤولية أو تبعية وبأي شكل كان نتيجة ضياع أو ضرر مهما كان ناجم عن عطل فنى أو عدم كفاية المبالغ أو خلل في عمل جهاز الصراف الآلي
- (١١) مع عدم المساس بأحكام الفقرة (١٠) أعلاه فإن استعمال البطاقة سيكون على مسؤوليتي / مسؤوليتنا الخاصة وأنني / أننا اتحمل / نتحمل أية وكافة المخاطر المتعلقة أو الناجمة عن استخدام البطاقة.
- (١٢) لن يتحمل البنك أية مسؤولية لرفض بطاقة الخصم لأي سبب كان.
- (١٣) اعادة البطاقة لإلغائها في حالة عدم الحاجة إليها أو في حالة إغلاق الحساب مع البنك لأي سبب كان.
- (١٤) للبنك مطلق الحرية لوقف استخدام البطاقة في أي وقت كان دون اخطاري / اخطارنا بإلغائها أو رفض تجديدها.
- (١٥) يحتفظ البنك بحقه في اجراء أي تغيير في هذه الأنظمة والاشتراطات وذلك بإخطاري / اخطارنا كتابياً عن هذا التغيير.